
Bestyrelsesmøde 9. oktober -07 hos Jan, Katholmvej 11 
 

1. Opfølgning fra forrige møde (29/5 hos Anne) 
 
a) Nyplantning ved Guldbech.  
Niels Chr. havde sendt et brev til Ole, som havde opfattet det som en orientering og derfor ikke 
havde sendt det videre til Guldbech. Det gør Ole nu, dog med ny dato og vedføjet en skitse af 
den planlagte beplantning. 
 
b) Paller ved Lemvigh-Müller.  
Disse er nu væk, takket være ihærdig indsats fra Marina. 

 
c) Vejtræer 
Regnskabet med Bjørn er nu à jour. Steen kontakter Bjørn med henblik på at få beskåret de 
resterende træer. Det drejer sig om 14 træer på Bygholmvej (syd og nord for Børglumvej) og 9 
træer på Katholmvej syd. Der skal nyplantes et træ på Katholmvej ved nr 3/5 og tre gamle træer 
på Herlufholmsvej skal erstattes af nyplantninger. Desuden vil vi spørge om de monterede 
vandingsrør stadig er aktuelle. Arbejdet skal udføres så hurtigt som muligt. Herudover vil vi 
bede Bjørn foretage et eftersyn af den amatørmæssigt udførte beplantning af den gamle trekant 
mellem Herlufholmsvej og Børglumvej og Ålekistevej. Endelig vil vi bede om Bjørns råd vedr. 
beplantning af den nye trekant (ved nordsiden af Børglumvej). Til det formål udarbejder Ole en 
skitse som sendes til Bjørn. Vi vil forinden spørge om Bjørns priser er nogenlunde uændrede. 
 
d) Nedkørte kantsten ved hjørneejendommen Katholmvej/Jyllingevej.  
Anne har talt med ejeren og besigtiget skaderne og konkluderer at de ikke er så slemme endda. 
Vi stiller sagen i bero. 
 
e) Vejbump 
De resterende bump skulle iflg. oprindelig aftale være lavet i efteråret 06 og dernæst som første 
arbejde i foråret 07. Ole har kontaktet Zacho-Lind, som lover at udføre arbejder i løbet af den 
kommende måned. 
 
f) Kloak- og brønddæksler 
Marina har etableret forbindelse med en energisk medarbejder i Vej & Park. Brønddækslet på 
Støvringvej er lavet og risten på Jyllingevej er afmærket til rensning. 
 
g) Økonomi 
Ole havde medbragt et foreløbigt regnskab og budget. De to ark burde vedhæftes dette referat, 
men da alle har fået dem undlader jeg dette. 
 
h) Herlufholmsvej 
Ole fremviste udkast til et brev til alle beboere på Herlufholmsvej om eventuel optagelse i 
Bygårdens Vejlaug. Udkastet blev godkendt og Ole sender det. 
 
i) Betalings-p-pladser 
Jan oplyste at Kbh. Kommune på længere sigt arbejder hen imod at etablere ensartede 
parkeringsrestriktioner i hele kommunen, altså også i vores område. I mellemtiden er 



Kommunen meget lidt interesseret i at de enkelte grundejerforeninger etablerer deres egne 
forskelligartede restriktioner.  
 
2) Nye sager 
 
a) Vi vedtog at skrive et ”parkeringsbrev” til anbringelse på de biler som parkerer ulovligt i 

vores område. Ole har tidligere lavet et sådant brev og sender det til den øvrige bestyrelse 
med henblik på at indhente kommentarer. 

 
b) Niels Chr. Orienterede om det såkaldte ”energi-check” (-tjek?) som sendes til alle der har 

købt bolig siden 1997. 
 

c) Næste GF afholdes 26/2 eller 4/3. Niels Chr. bestiller lokale. 
 
d) Næste bestyrelsesmøde bliver 14/1 -08 kl. 19,30 hos Marina, Bratskovvej 8, stuen. (OBS: 

Ole, læg mærke til datoen!) 
 
Referent: Steen 


